
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 10. maj 2022

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Samrådsspørgsmål O
Ministeren bedes redegøre for, hvornår pengene fra ”Danmark kan mere I” til uddannelse 
udmøntes til erhvervsskolerne. Ministeren bedes samtidig uddybe, hvilke tiltag vi kan 
forvente, når ministeren i Politiken den 10. maj 2022 udtaler, at erhvervsskolerne løbende 
vil blive prioriteret?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Hønge (SF) og Astrid Carøe (SF).

På udvalgets vegne
Anders Kronborg
formand
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